Lantau Development Advisory Committee Planning and Conservation Subcommittee and Economic and Social Development Subcommittee Third Joint Meeting

大嶼山發展諮詢委員會 規劃及保育小組和經濟及社會發展小組 第三次聯席會議

Date 日期: 10 September 2015 (Thursday) / 2015 年 9 月 10 日(星期四)

Time 時間: 2:30 pm - 5:30 pm / 下午 2 時 30 分至 5 時 30 分

Venue 地點: Training cum Lecture Room, 5/F, West Wing, Central

Government Offices, 2 Tim Mei Avenue, Tamar, Admiralty,

Hong Kong

香港金鐘添馬添美道2號政府總部西翼5樓培訓及演講室

Agenda 議程

1. Confirmation of the Gist of the Last Joint Planning and Conservation Subcommittee and Economic and Social Development Subcommittee Meeting (held on 29 May 2015)

通過規劃及保育小組及經濟及社會發展小組上次聯席會議記要(於2015年5月29日舉行)

2. Matters Arising

續議事項

3. Overall Spatial Planning and Conservation Concept for Lantau (PC SC Paper No. 04/2015)

大嶼山整體空間規劃及保育概念 (規劃及保育小組文件第 04/2015 號)

4. Proposed Recreation and Tourism Development Strategy for Lantau (ESD SC Paper No. 06/2015)

大嶼山的康樂及旅遊發展策略建議(經濟及社會發展小組文件第06/2015號)

5. Proposed Social Development Strategy for Lantau (ESD SC Paper No. 07/2015)

大嶼山的社會發展策略建議 (經濟及社會發展小組文件第 07/2015 號)

6. Any Other Business

其他事項